
ADIYAMAN YAYLAKONAK BELEDİYE 
BAŞKANI ODAMIZI ZİYARET ETTİ

Söz konusu ziyarette, 6 Şubat 2023’de Kahraman
maraş merkezli yaşanan deprem sonucunda Yayla- 
konak Belde halkı nüfusuna kayıtlı 100’ü aşkın insa
nın yaşamını yitirdiğini, bu oranın belde nüfusunun 
toplamının yaklaşık %6'sına tekabül ettiğini belirte
rek, özellikle Belde merkezinde yaşanan can kayıp
larının büyük bir bölümünün (72 kişi) 24 Ocak 2020 
tarihinde Elazığ-Sivrice merkezli deprem sırasında 
hasar gören yapıların yıkılması sonucu yaşandığını 
ifade etti.

24 Ocak 2020 tarihinde Elazığ-Sivrice’de meyda
na gelen Mw:6.8 büyüklüğündeki depremde, Belde 
merkezinde yer alan 100’ü aşkın konutun farklı öl
çeklerde hasar gördüğünü, bu durumu Belde Beledi
ye Başkanlığı olarak, Adıyaman Valiliği ve Adıyaman 
Çevre, Şehircilik ve iklim Değişikliği İl Müdürlüğüne 
yazılı olarak bildirdiğini belirten Abuzer Aydın, an
cak yetkililerin gelip hasar tespiti yapmadıkları gibi 
o konutlarda yaşayan vatandaşları güvenli alanlara 
nakletme konusunda da herhangi bir işlem yapma
dıklarını ifade ederek, hasarlı olan bu konutlarda ya
şamını sürdüren vatandaşlarımızın 72'sinin, 6 Şubat 
Kahramanmaraş merkezli depremler sonucu evleri
nin yıkılması sonucu yaşamlarını yitirdiğini belirtti. 
Adıyaman Valiliği ile Adıyaman Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği İl Müdürlüğünün bu umursamaz 
tavrının 72 kişinin canına mal olduğunu belirten 
Aydın, bu konunun gündeme taşınması konusunda 
Odamızdan destek istediğini ifade etti.

Yine söz konusu görüşmede ayrıca, AFAD Baş
kanlığı ile yeni konut alanlarının belirlenmesi ve 

yer seçimi konusunda sorunlar yaşandığını, Belde 
sınırları içerisinde özellikle sulama kanalı, sulama 
boruları, menfez ve köprülerin birçoğunun da ya yı
kıldığı ya da hasar gördüğünü belirten Aydın, bun
ların bir bölümünün Belde Belediyesi imkanları ile 
giderildiğini ancak Tarım ve Orman İl Müdürlüğü, 
İl Özel İdaresi ve diğer kurumlardan yeterli desteği 
alamadıklarını belirtti.

Kırsal yerleşim niteliğinde olan Belde halkının ge
çimini tarım ve hayvancılık sağladığını, tütün ekimi 
ile birçoğunun yaşamını idame ettirdiğini, sulama 
kanallarının bir çok yerde hasar görmesi nedeniyle 
çiftçinin bazı yerlerde tütün ekemediğini belirterek 
bu konuda Odamızın da ilgili kurumlar nezdinde 
girişimde bulunmasının yararlı olabileceğini düşün
düğünü ifade etti.

Görüşmede Oda Yönetim Kurulu Başkanımız 
Hüseyin Alan, Oda olarak geçmiş olsun dileklerimi
zi ileterek, özellikle 24 Ocak 2020 de Elazığ-Sivrice 
de meydana gelen depremde hasar gören konutların 
sorumlu kuruluşlar tarafından incelenip, gerekli ted
birlerin alınmamasında sorumluluğu bulunanlar hak
kında suç duyurusunda bulunması konusunda des
tek olabileceğimizi, ayrıca yeni konutlar ve yerleşim 
yeri seçimi ile hasar gören altyapının yenilenmesi, ba
kım ve onarım konusunda ise ilgili kurumlar nezdin- 
de girişimde bulunacağımızı bu konuda bölge halkı 
ile dayanışma birlikteliği sağlayacağımız ifade etti.

Görüşme iş birliği ve dayanışma sürecin güçlen
dirilmesi konusunda iyi niyet temennileri ile son 
buldu.


